
Sastanak ministra Dačića sa ministrom Igorom Crnadakom
sreda, 30. decembar 2015.

Prvi potpredsednik Vlade Srbije i ministar spoljnih poslova Ivica Dačić sastao se danas sa
ministrom inostranih poslova Bosne i Hercegovine Igorom Crnadakom.  

Nakon sastanka ministri su izrazili očekivanje da će odnosi dve zemlje i dalje napredovati, kao i
da će nivo spoljnotrgovinske razmene nastaviti da raste.

"Mi imamo veliki interes. Mislim da je taj interes zajednički, da se razvijaju naši dobri odnosi,
politički dijalog, susreti na visokom nivou, kao i ekonomska saradnja. Srbija je veliki investitor u
BiH, a spoljnotrgovinska razmena Srbije i BiH odavno je prešla milijardu evra", rekao je ministar
Dačić na konferenciji za medije nakon sastanka.

On je istakao da se očekuje da će spoljnotrgovinska razmena Srbije i BiH u narednoj godini biti
veća od 1,3 milijardi.

"Imajući u vidu da u BiH živi veliki broj Srba. Mi smo životno zainteresovani za stabilnost BiH, za
poštovanje i da sva otvorena pitanja u BiH moraju da se rešavaju dijalogom uz saglasnost sva
tri naroda i oba entiteta", naveo je šef srpske diplomatije i dodao da Srbija podržava evropsku
perspektivu BiH.

On je kazao da nerešena pitanja između Srbije i BiH treba rešavati "korak po korak" - od
utvrđivanja granične linije do problema kao što je istraživanje ratnih zločina, nestalih i drugih
pitanja.

Šef diplomatije BiH Crnadak ocenio je da je zajednička sednica Vlade Srbije i Saveta ministara
BiH bila "kruna odnosa" u 2015. godini.

"Poruke koje u poslednje vreme dolaze iz Srbije su pozitivne za sve u Bosni i Hercegovini i
dobronamerne. Podrška i Bosni i Hercegoini i Republici Srpskoj u skladu je sa Dejtonskim
sporazumom i podrška svemu oko čega se tri naroda i dva entiteta u BiH dogovore, to je
dobrosusedski pristup", naveo je on.

Crnadak je rekao da je želja da se u 2016. godini potpišu novi memorandumi i sporazumi koji će
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dodatno da približe tržišta Srbije i BIH.

"Naše opredeljenje je da Vlada Srbije i Savet ministara nastave da rade na tome da se i
preostale barijere otklanjaju. U 2016. godini pokušaćemo da rešimo neka pitanja koja se tiču
graničnih prelaza, sukcesija. Jedna stvar za koju se nadam da će nam uspeti da rešimo je
možda i u tom paketu sukcesije kupovina zgrade ambasade BiH Beogradu", naveo je on.
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